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Zápisnica 

z výjazdového rokovania Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave 

28. a 29. januára 2019 

Považská Bystrica  
 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 
 

 

Program rokovania 28. 1. 2019 – I. časť:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity 

3. Návrh Vyhodnotenia ročného plánu úloh za rok 2018 

4. Návrh Ročného plánu úloh na rok 2019 

5. Návrh stratégie správy, financovania a rozvoja nehnuteľností TU 

6. Návrh harmonogramu zostavenia Výročnej správy TU za rok 2018  

7. Návrh Dodatku č. 1 k smernici rektora Trnavskej univerzity v Trnave č. 1/2016 na 

zabezpečenie základnej finančnej kontroly 

8. Informácia o príprave návrhu rozpočtu na rok 2019 

 

 

Bod 1 

 

Výjazdové rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR 

TU“) otvoril a viedol prof. doc. JUDr. Marek Šmid, PhD., rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

(ďalej len „rektor univerzity“). Oboznámil s navrhnutým programom a požiadal členov KR TU 

o vyjadrenie. Členovia KR TU súhlasili s návrhom programu tak, ako bol uvedený v pozvánke. 

 

 

Bod 2 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity: 

˗ o opätovnom umiestnení univerzity v celosvetovom rebríčku udržateľných univerzít UI 

GreenMetric World University Rankings (UIGM); 

˗ o konaní 18. ročníka reprezentačného plesu Trnavskej univerzity v Trnave dňa 26. 

januára 2019;  

˗ o pripravovanom zasadnutí Slovenskej rektorskej konferencie dňa 30. januára 2019, na 

ktorom budú rektorky a rektori vysokých škôl okrem iného rozhodovať o dvoch 

kandidátoch na členov výkonnej rady Slovenskej akreditačnej agentúry pre vysoké 

školstvo; 

˗ o plánovanom prijatí ministra spravodlivosti SR Gábora Gála dňa 31. januára 2019, 

ktorý na pôde univerzity otvorí konferenciu „Zneužívanie a násilie na starších“ 

organizovanú FZaSP TU v spolupráci s PF TU, nad ktorou zároveň prevzal záštitu; 

˗ o účasti na slávnostnom zasadnutí Vedeckej rady Univerzity Pavla Jozefa Šafárika v 

Košiciach bola v piatok 18. januára 2019, na ktorom bola udelená čestná vedecká 

hodnosť “doctor honoris causa” emeritnému prezidentovi Slovenskej republiky, 

Rudolfovi Schusterovi.  

 

Rektor univerzity následne odovzdal slovo predsedníčke Akademického senátu TU 

(ďalej len „AS TU“), Mgr. Kataríne Karabovej, PhD. Predsedníčka AS TU informovala, že 

v roku 2018 sa konali 3 riadne zasadnutia za účasti členov Grémia rektora TU a 1. 

korešpondenčné hlasovanie, o ktorého výsledku písomne informovala rektora univerzity. AS 

TU sa na svojich zasadnutiach zaoberal témami, ktoré ustanovuje zákon č. 131/2002 Z. z. 

a Štatút TU v Trnave, ako aj ďalšími aktuálnymi problémami.  
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V závere roka sa konalo zasadnutie predsedníctva AS TU, na ktorom sa členovia 

predsedníctva zaoberali zostavením harmonogramu volieb rektora univerzity, ktorý bude 

predložený na schválenie na najbližšom zasadnutí AS TU dňa 14. februára 2019. V prípade 

schválenia bude v zmysle tohto harmonogramu prebiehať prvé kolo volieb rektora dňa 14. 

marca 2019.  

 

 

Bod 3 

 

Prorektor pre vedeckú a umeleckú činnosť zdôvodnil predložený návrh 

Vyhodnotenia ročného plánu úloh za rok 2018. Uviedol, že vyhodnotenie obsahuje celkovo 55 

úloh členených v 7 oblastiach – Správa, riadenie a rozvoj, Zabezpečenie kvality, Medzinárodná 

evalvácia a rankingy, Ľudské zdroje a starostlivosť o zamestnancov, Vzdelávanie a služby pre 

študentov, Vedecká, výskumná a umelecká činnosť, Vzťahy s okolím, Medzinárodná 

spolupráca a zahraničné vzťahy, Informačné zdroje a technológie. Z celkového počtu úloh je 

splnených 44 úloh, 6 úloh je splnených čiastočne a 5 je nesplnených, pričom príčiny nesplnenia 

úloh sú zdôvodnené priamo v návrhu materiálu. K predloženému návrhu neboli prorektorovi 

doručené žiadne písomné pripomienky.  

 Následne všetci členovia Grémia rektora skomentovali jednotlivo všetky úlohy v rámci 

svojej pôsobnosti a zdôvodnili výsledok plnenia jednotlivých úloh.  

 KR TU následne prijalo uznesenie: 

 

Uznesenie KR TU-1/V-28-29012019 

KR TU schvaľuje Vyhodnotenie ročného plánu úloh za rok 2018 v predloženom znení. 

Z: prof. Rábik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené 

 

 

Bod 4 

 

Prorektor pre vedeckú a umeleckú činnosť ako spracovateľ materiálu predstavil 

predložený návrh Ročného plánu úloh na rok 2019. Ako uviedol, tento dokument obsahuje 

súhrn plánovaných činností pre aktuálny kalendárny rok nadväzujúci na aktuálne legislatívne 

zmeny a zostavené v zmysle koncepčných materiálov, tj. vyplývajúcich z prijatej Koncepcie 

rozvoja TU na roky 2015 – 2019 a Dlhodobého zámeru TU na roky 2015 – 2020, zároveň 

obsahuje aj úlohy, ktorých riešenie má pokračovanie z predošlého kalendárneho roku. Celkovo 

ide o 47 úloh v 7 oblastiach činnosti univerzity.  

Prorektor pre vedeckú a umeleckú činnosť informoval, že k návrhu neboli doručené 

žiadne písomné pripomienky. KR TU následne  prerokovalo jednotlivé úlohy uvedené v 

návrhu, pričom sa k jednotlivým úlohám vyjadril vecne príslušný člen Grémia rektora TU.  

 V rámci prerokúvania návrhu v oblasti Zabezpečenie kvality, Medzinárodná evalvácia 

a rankingy PhDr. Krupová navrhla na záver prvej vety v bode č. 10 návrhu doplniť výraz 

„a ďalšie z toho vyplývajúce predpisy“, s čím členovia KR TU súhlasili. Ďalšie pripomienky 

ani pozmeňujúce návrhy predložené neboli, preto KR TU prešlo k hlasovaniu a prijalo 

uznesenie:   
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Uznesenie KR TU-2/V-28-29012019 

KR TU schvaľuje Ročný plán úloh na rok 2019 v znení pozmeňujúceho návrhu. 

Z: prof. Rábik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené 

 

 

Bod 5 

 

V rámci ďalšieho bodu rokovania prorektor pre rozvoj zdôvodnil prítomným 

predložený Návrh stratégie správy, financovania a rozvoja nehnuteľností TU.  

Stratégia bola vypracovaná v dôsledku viacerých potrieb a požiadaviek súvisiacich s 

využitím nehnuteľností univerzity, jej správou a financovaním. Ako prorektor uviedol,  

dokument takéhoto typu doteraz spracovaný nebol. Podklady k spracovaniu získaval 

z jednotlivých fakúlt, ako aj technického úseku a ďalších oddelení Rektorátu TU. Jednotlivé 

podklady sumarizovala Ing. Čambálová z oddelenia pre projektovú činnosť.  

Dokument je členený na 5 logicky nadväzujúcich častí. V časti A je obsiahnutý prehľad 

nehnuteľností, ktoré univerzita vlastní alebo prenajíma, ich využívanie, náklady spojené s ich 

nadobudnutím a prevádzkou. Časť B dokumentu predstavuje jednotlivé investičné projekty, 

ktoré sa aktuálne realizujú alebo sú v rôznych štádiách rozpracovania. Časť C dokumentu 

predstavuje výpočet možností, ktoré univerzita na optimalizáciu svojich priestorov má, a ktoré 

boli v minulosti zvažované a rokovalo sa o nich. Časť D pojednáva o možnostiach financovania 

rozvoja nehnuteľností a investičných akcií. Časť E obsahuje rámcový postup pri stanovení 

priorít v oblasti nehnuteľností, ich rozvoja a financovania.  
Účelom dokumentu je poskytnúť situačný popis nehnuteľností vo vlastníctve alebo 

prenájme TU, ich stavu a požiadaviek na rekonštrukciu, popis aktuálne riešených a plánovaných 

investičných akcií na rekonštrukciu nehnuteľností a novostavieb, prehľad o organizácii správy 

a financovania nehnuteľností TU, popis možností riešenia priestorových požiadaviek univerzity 

a jej súčastí a poskytnúť pravidelne aktualizovaný podklad pre určovanie priorít univerzity v 

oblasti nehnuteľností, ich správy a financovania.  

Navrhol schváliť dokument ako koncepciu, na základe ktorej bude následne možné 

pripraviť pilotnú verziu dokumentu s konkrétnymi krokmi prác v tejto oblasti.  

V rámci otvorenej diskusie vystúpil dekan PdF TU, ktorý požiadal zahrnúť do 

existujúcich možností riešenia zostavený harmonogram prác rekonštrukcie budovy na 

odstránenie nevyhnutných a havarijných opráv na budove PdF, čo prorektor pre rozvoj 

akceptoval.  

Rektor univerzity po ukončení diskusie dal hlasovať a KR TU hlasovaním prijalo 

uznesenie o schválení návrhu stratégie, ktorej znenie tvorí prílohu č. 1 k tejto zápisnici:  

 

Uznesenie KR TU-3/V-28-29012019 

KR TU schvaľuje návrh stratégie správy, financovania a rozvoja nehnuteľností TU.  

Z: doc. Majdan 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené 
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Bod 6 

 

Prorektor pre vedeckú a umeleckú činnosť ďalej zdôvodnil návrh harmonogramu 

zostavenia Výročnej správy TU za rok 2018. Uviedol, že návrh harmonogramu bol členom KR 

TU zaslaný elektronicky, čiže sa s ním mohli oboznámiť. Ide o materiál spracovaný v zmysle 

usmernenia ministerstva školstva. Keďže nikto z prítomných nemal k návrhu pripomienky, 

rektor dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

Uznesenie KR TU-4/V-28-29012019 

KR TU schvaľuje návrh harmonogramu zostavenia Výročnej správy TU za rok 2018 

v predloženom znení.  

Z: prof. Rábik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené 

 

 

Bod 7 

 

Kvestor univerzity zdôvodnil predložený návrh Dodatku č. 1 k smernici rektora 

Trnavskej univerzity v Trnave č. 1/2016 na zabezpečenie základnej finančnej kontroly. 

Uviedol, že pripravený dodatok predstavuje jedno z opatrení prijatých v dôsledku výsledkov 

vládneho auditu, ktorý bol na TU realizovaný v druhej polovici minulého roka. Prijatím 

uvedeného dodatku bude odstránený nedostatok zistený audítormi v správe o výsledku auditu.   

 Keďže nikto z prítomných nemal k návrhu žiadne pripomienky, rektor univerzity dal 

hlasovať a KR TU prijalo uznesenie:  

 

Uznesenie KR TU-5/V-28-29012019 

KR TU schvaľuje návrh Dodatku č. 1 k smernici rektora Trnavskej univerzity v Trnave 

č. 1/2016 na zabezpečenie základnej finančnej kontroly v predloženom znení.  

Z: Ing. Hornáček  

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené 

 

 

Bod 8 

 

V rámci ďalšieho bodu rokovania kvestor univerzity oboznámil prítomných o 

stave prípravy návrhu rozpočtu na rok 2019, pričom zdôraznil, že sa naďalej pracuje na návrhu 

systému tzv. dlhovej brzdy. Zároveň informoval, že podklady z ministerstva školstva k návrhu 

metodiky a rozpisu dotácie neboli ešte doručené.  
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II. časť: 14.00 – 16.00h 

Obsahom popoludňajšieho programu a programu druhého dňa rokovania boli vystúpenia 

vedúcich zamestnancov TU zodpovedných za jednotlivé úseky činnosti TU v tomto poradí:  

 

Útvar hlavného kontrolóra 

Informácie z oblasti pôsobenia útvaru hlavného kontrolóra TU poskytla Ing. Ľubomíra 

Martišovičová, hlavná kontrolórka TU. Informovala o kontrolnej činnosti útvaru hlavného 

kontrolóra, ktorá je každoročne zabezpečovaná v súlade s plánom kontrolnej činnosti útvaru, 

schváleným rektorom TU a orientovaným na úlohy univerzity zabezpečované v súlade 

s platnou legislatívou, ako aj riešenie aktuálnych úloh, ktoré sa vyskytujú v hodnotenom 

období. Ďalej boli členovia KR TU stručne informovaní o obsahu a riešení podaní a sťažností 

šetrených v roku 2018. V tejto súvislosti dala do pozornosti spracovanie Vyhodnotenia 

sťažností a petícií podaných v pôsobnosti TU za rok 2018, ktoré bolo vypracované v súlade 

s pokynmi Úradu vlády SR a zaslané v termíne určenom Odborom kontroly Ministerstva 

školstva, ktoré spracováva pre Úrad vlády SR komplexný materiál v pôsobnosti rezortu.  

V rámci súčinnosti útvaru s inými oddeleniami pripomenula spoluprácu na 

vypracovávaní vnútorných noriem univerzity, okrem spolupráce sa priamo podieľala na 

príprave Smernice rektora Trnavskej univerzity v Trnave č. 5/2018, ktorou sa určujú verejní 

funkcionári a vedúci zamestnanci univerzity, povinní predkladať majetkové priznanie a spôsob 

jeho predkladania, ktorá bola schválená Kolégiom rektora TU.  
 V priebehu roka 2018 bola hlavná kontrolórka TU vymenovaná rektorom univerzity za 

členku komisie TU pre ochranu osobných údajov v súvislosti s čím participuje na 

zabezpečovaní úloh vyplývajúcich z činnosti komisie v tejto oblasti. Zároveň ju rektor 

univerzity poveril výkonom finančnej kontroly prevádzky Študentskej jedálne a bufetov TU, 

ktorá bola nariadená v zmysle záverov dotazníkového prieskumu realizovaného 

prostredníctvom študentov a zamestnancov TU. Hlavná kontrolórka po realizovanej kontrole 

predložila rektorovi TU správu o výsledku kontroly, na základe ktorej mali byť prijaté opatrenia 

vedúce k náprave vedúcou študentskej jedálne, zo strany povinnej osoby však neboli prijaté 

opatrenia. Žiadosťou o súčinnosť jej boli opätovne uložené úlohy na prijatie opatrení, naďalej 

bez výsledku.  

V závere vystúpenia hlavná kontrolórka TU zhrnula plán kontrolnej činnosti za rok 

2018, ktorý následne definovala za naplnený.  

 

 

Univerzitná knižnica TU 

O výsledkoch činnosti Univerzitnej knižnice TU (ďalej len „UK TU“) informovala 

prítomných PhDr. Zuzana Martinkovičová, riaditeľka UK TU. 

V úvode oboznámila prítomných s výsledkami činnosti z pohľadu štatistických 

ukazovateľov - stav knižničného fondu vzrástol o viac ako 3000 knižničných jednotiek,  

väčšinou prostredníctvom darov. Dala do pozornosti výrazný medziročný nárast virtuálnych 

návštevníkov UK TU, na druhej strane však poukázala na ďalší pokles percentuálneho podielu 

zaregistrovaných študentov univerzity a opätovne navrhla zvýšiť povedomie a propagáciu UK 

TU najmä zo strany pedagógov. V rámci projektu z fondu na podporu umení UK TU získala 

finančné prostriedky na nákup knižničného fondu vo výške 4 000 €.  

Akademické knižnice sú v zmysle zákona o knižniciach  pracoviskami bibliografickej 

registrácie záverečných prác a bibliografickej registrácie publikačnej činnosti, preto riaditeľka 

UK TU oboznámila prítomných s evidovaním publikačnej činnosti v online režime 

prostredníctvom CREPČ 2 a následne priblížila konkrétne počty zaevidovaných záznamov. 

UK TU v rámci svojej činnosti zabezpečuje aj informačnú podporu, v rámci ktorej 

sprístupňujú licencované a hradené databázy a skúšobné prístupy. Na úseku evidencie 

publikačnej činnosti zabezpečujú prideľovanie a registráciu čísla DOI teda identifikačného 

čísla na digitálny objekt. Inštaláciou inštruktážneho videonávodu s hlasovými pokynmi priamo 

do online katalógu vyriešila UK TU opakovaný neúspech v oblasti požadovanej podpory 

Informačného panelu do knižnice, ktorý mal slúžiť ako informačno-inštruktážny nástroj.  
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Riaditeľka UK TU dala do pozornosti, že si UK TU pripomenula v minulom roku 25. 

výročie jej založenia, a to upraveným vizuálom na stránke, ďalej anketou a pri tejto príležitosti 

sa rozhodli predstaviť aj niektoré čiastkové knižnice v knižnično-informačnom systéme 

Trnavskej univerzity a to knižnicu právnickej fakulty a knižnicu klasickej filológie Okaliánum.  

Následne zhodnotila organizáciu univerzitných podujatí, na ktorých sa UK TU 

podieľala v spolupráci s inými súčasťami univerzity alebo mimouniverzitnými organizáciami 

a inštitúciami smerom navonok v priebehu roka 2018 (Fejtón, Poetika, Pocta Antonovi 

Hajdukovi a mnohé iné).  

V závere  riaditeľka UK TU oboznámila prítomných s plánom v roku 2019, v ktorom 

čaká UK TU organizácia Týždňa slovenských knižníc, pokračovanie v ďalších ročníkoch 

spomínaných podujatí a riešenie priestorovej reorganizácie univerzitnej knižnice 
 

 

Centrum informačných systémov TU 

Správu o činnosti Centra informačných systémov TU (ďalej len „CIS TU“) za rok 2018 

prítomným predložil riaditeľ CIS TU, Ing. Jozef Koricina.  

Riaditeľ CIS TU prítomným pripomenul poslanie, pôsobnosť a hlavné úlohy pracovísk 

CIS TU, ako i organizačnú štruktúru jednotlivých oddelení pracoviska, ďalej oboznámil 

s výdavkami pracoviska a na spracovanom grafe ilustroval rozsah investícií vložených do IKT 

v priebehu rokov 2010 – 2018.  

Následne predložil podrobné vyhodnotenie plnenia úloh vyplývajúcich z RPÚ 2018. 

Informoval o splnení úlohy v oblasti elektronizácie ubytovania a o pokračovaní v oblasti 

implementácie systému na federované zdieľanie sieťových služieb EDUROAM. Činnosti 

súvisiace s integráciou Unikanu s MAIS a s integráciou Brisku s elektronickou schránkou sú 

naďalej v stave riešenia. Zároveň oboznámil prítomných s úlohami a výsledkami činností, ktoré 

pracovisko CIS TU realizovalo mimo uvedeného koncepčného materiálu. Pozornosť venoval 

aj strategickému cieľu zameranému na integrovanie univerzitného informačného systému 

s ostatnými používanými systémami.  

V rámci stanovených úloh v roku 2019 dal do pozornosti plán obnovy zariadení s 

dôrazom na zohľadnenie potrebných financií pri tvorbe a príprave návrhu rozpočtu na rok 2019 

a opätovne vyzval k zabezpečeniu dodržiavania platnej legislatívy v oblasti informačnej 

bezpečnosti a ochrany osobných údajov prostredníctvom odporúčaní vydaných v súvislosti 

s ich zabezpečením a dodržiavaním správnosti údajov v univerzitnej informačnej sieti.  

V súvislosti so svojím pôsobením v rámci komisie TU na ochranu osobných údajov 

a v zmysle záverov zasadnutí tejto komisie vzniesol požiadavku na vedúcich zamestnancov 

fakúlt a rektorátu TU na zabezpečenie školenia zamestnancov o opatreniach vyplývajúcich zo 

zákona č. 18/2018, nariadenia GDPR, interných predpisov a dokumentov uvedenej komisie, 

s čím prítomní členova KR TU konsenzuálne súhlasili.  

V závere riaditeľ CIS TU zhodnotil spoluprácu pracoviska CIS TU s externými 

inštitúciami v oblasti informačných systémov a svoje vystúpenie ukončil.  

 

 

Ústav dejín TU 

Vyhodnotenie aktivít Ústavu dejín TU (ďalej len „ÚD TU“) poskytol riaditeľ ÚD TU, 

PhDr. Marián Manák, PhD., ktorý oboznámil prítomných s jednotlivými oblasťami činnosti, 

ktorými sa ním riadené pracovisko zaoberalo v priebehu roka 2018;  

Tak ako v predošlých rokoch, medzi základné činnosti patrí riešenie podaných 

a schválených grantových projektov ministerstva školstva. V oblasti publikačnej činnosti 

v roku 2018 ÚD TU publikoval 20 publikačných výstupov, pričom medzi najvýraznejšie patrili 

publikácie FONS TYRNAVIENSIS VII, Stredoveké premonštrátske kláštory v slovenskej časti 

územia bývalého Ostrihomského arcibiskupstva a publikácia „Hrad Ľupča. Klenot Pohronia vo 

svetle vekov“, ktorá získala Cenu Slovenskej historickej spoločnosti za rok 2017.  
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Riaditeľ ÚD TU následne členov KR TU informoval o výsledkoch propagácie 

a spolupráce pri organizovaní konferencií, prednáškovej a pedagogickej činnosti členov ÚD 

TU a o výsledkoch vedenia kvalifikačných prác na FF TU.  

Svoje vystúpenie riaditeľ ukončil predstavením plánu činnosti pracoviska na rok 2019 

obsahujúcim spoluprácu na podaní grantového projektu Slovenského historického ústavu 

v Ríme, finalizáciu prípravy vydania odbornej publikácie k životnému jubileu profesora Jozefa 

Šimončiča, organizovanie podujatia v rámci spomienok na čestných doktorov - Pocta Antonovi 

Srholcovi v spolupráci s UK TU, prípravu zborníka FONS TYRNAVIENSIS VIII a v 

neposlednom rade riešenie zabezpečenia nových priestorov Archívu TU príslušným 

technickým vybavením.  
 

 

Vydavateľstvo Typi Universitatis Tyrnaviensis 

Správu o činnosti vydavateľstva TU prezentoval riaditeľ vydavateľstva JUDr. Milan 

Brňák. V úvode priblížil prítomným postavenie vydavateľstva ako jedného zo samostatných 

pracovísk univerzity. Svoju činnosť vykonáva od roku 2001 na základe dohody o spoločnom 

pracovisku medzi TU a SAV v spolupráci s vydavateľstvom VEDA.  

V rámci svojej činnosti vydavateľstvo zabezpečuje jazykovú úpravu a korektúru textov 

jednotlivých prijatých titulov. Okrem toho zabezpečuje aj základnú organizačnú, vydavateľskú 

a administratívnu agendu. Prostredníctvom vydavateľstva VEDA zabezpečujú technické, 

grafické a polygrafické spracovanie jednotlivých publikácií, vrátane ekonomickej činnosti 

a účtovníctva súvisiace s vydavateľskou činnosťou. Predaj vydavateľskej produkcie sa 

realizuje v rámci SR prostredníctvom distribučnej siete a vlastnej predajne vydavateľstva 

VEDA. Prostredníctvom e-shopu predávajú iba tituly, na ktoré sa vzťahuje uzavretie 

komisionárskej zmluvy.  

Vydavateľstvo Typi Universitatis Tyrnaviensis spracovalo a vydalo spolu 32 

autorských hárkov v priebehu roka 2018. Riaditeľ vydavateľstva následne vyjadril 

presvedčenie, že v roku 2019 môže univerzita počítať s ďalšími 30 autorskými titulmi, ktoré by 

mohli byt spracované.  

 V závere riaditeľ vydavateľstva zhodnotil spoluprácu na prezentácii univerzitných 

titulov na podujatí Bibliotéka, na ktorom každoročne vystavujú fakulty svoje publikácie. 

Zároveň vyzdvihol veľmi dobrú prezentáciu univerzity doktorandami fakúlt.  

 

 

Študentský domov Petra Pázmaňa 

O fungovaní Študentského domova Petra Pázmaňa informoval prítomných jeho riaditeľ, 

Ing. Juraj Marko, ktorý v úvode deklaroval snahu vyriešiť vzniknuté problémy počas 

doterajších 4 rokov fungovania študentského domova.  

Následne oboznámil prítomných s ubytovacími kapacitami, ktorými študentský domov 

disponuje a  s technickým vybavením izieb, kuchyniek a spoločných priestorov na jednotlivých 

poschodiach, ktoré majú ubytovaní študenti k dispozícii k využitiu ako aj o zabezpečení 

prevádzky práčovne pre potreby ubytovaných a zároveň informoval o zdokonalení požiarneho 

systému budovy. Od nového roka bude v priestoroch internátu zabezpečovaná separácia 

odpadu. V minulom roku boli vládou pridelené finančné prostriedky na rekonštrukciu  

internátov. Študentský domov Petra Pázmaňa disponoval sumou vo výške 22 000 €, z čoho 

14 000 € sa použilo na výmenu častí sprchových kútov vo všetkých kúpeľniach, zvyšok sa 

investoval do zlepšenia internetového pripojenia, čo ja však naďalej veľmi problematická 

záležitosť.  

Okrem zabezpečovania ubytovania vykonáva študentský domov aj podnikateľskú 

činnosť prostredníctvom prenájmu priestorov externým inštitúciám a jednotlivcom, čoho 

výsledkom bol príjem študentského domova v roku 2018 vo výške viac ako 58 000 €.  

 

 

Na záver rektor univerzity poďakoval prítomným za účasť a prvý deň rokovania 

výjazdového kolégia ukončil. 
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Program rokovania 29. 1. 2019:  

 

Obsahom programu druhého dňa rokovania boli vystúpenia ďalších vedúcich 

zamestnancov TU zodpovedných za jednotlivé úseky činnosti TU, ktorí informovali najmä 

o výsledkoch svojej činnosti a úlohách riešených v priebehu roka 2018, a to v 

nasledovnom poradí:  

 

 

Podpora študentov so špecifickými potrebami na TU 

Informácie o podmienkach starostlivosti a podpory študentov so špecifickými 

potrebami na TU poskytla koordinátorka pre študentov so špecifickými potrebami, doc. PhDr. 

Mária Šmidová, PhD. 

V úvode oboznámila prítomných so stavom počtu udelených statusov so špecifickými 

potrebami na TU, ktorý predstavuje celkovo 57 študentov v rámci celej univerzity. Na prehľade 

o počte udelených statusov v rokoch 2013 – 2018 si prítomní mohli všimnúť výrazný nárast 

v priebehu rokov.  

Koordinátorka informovala členov KR TU o finančnej podpore študentov podľa 

jednotlivých kategórií postihnutia, ktorá predstavuje súčasť fondu na podporu študentov so 

špecifickými potrebami slúžiaci na zabezpečenie primeraných podmienok pre študentov. 

V tejto súvislosti takisto deklarovala pomôcky zakúpené v priebehu roka 2018 financované 

z tohto zdroja.  

Doc. Šmidová ďalej ozrejmila činnosť a pôsobnosť fakultných koordinátorov pre 

študentov so špecifickými potrebami, ktorá podlieha zákonu o vysokých školách a vyhláške 

ministerstva školstva o minimálnych nárokoch študenta so špecifickými potrebami a následne 

jednotlivo predstavila fakultných koordinátorov a oboznámila s výsledkami ich práce.  

Do pozornosti dala aktuálnu úpravu pri udeľovaní statusu študentov so špecifickými 

potrebami a takisto závery zasadnutia rady ministra na podporu štúdia študentov so 

špecifickými potrebami, ktorého sa zúčastnila.  

Na záver boli členovia KR TU informovaní o možnostiach vzdelávania koordinátorov 

pre študentov so špecifickými potrebami, ako aj pre členov akademickej obce a odbornej 

verejnosti.  

 

 

Oddelenie právne a vnútornej legislatívy 

O činnosti právneho oddelenia TU informovala prítomných JUDr. Zuzana Kračovičová, 

právnička TU a zároveň zodpovedná osoba v oblasti ochrany osobných údajov.  

V rámci prvej oblasti činnosti právneho oddelenia informovala o akruálnych súdnych 

sporoch, v ktorých univerzita figuruje a postupe v riešení daných sporov, pričom vo väčšine 

prípadov ide o spory v súvislosti s vymáhaním školného a poplatkov spojených sú štúdiom.  

Ďalšou podstatnou činnosť oddelenia je evidencia zmlúv uzatvorených v pôsobnosti 

univerzity, ktorých zverejnenie je povinnosťou upravovanou príslušným zákonom. V tejto 

súvislosti dala JUDr. Krajčovičová do pozornosti výsledky vládneho auditu realizovaného 

v priebehu roka 2018, v rámci ktorého boli audítormi zistené viaceré pochybenia a nedostatky 

v oblasti zverejňovania zmlúv. Zdôraznila platný postup pri zverejňovaní zmlúv a požiadala 

najmä fakulty o zabezpečenie dodržiavania povinností, ktoré súvisia s postupom zverejnenia 

zmluvy v CRZ. Zároveň poukázala na nedodržiavanie Smernice rektora TU v Trnave č. 3/2003 

o Kompetenciách pri uzatváraní zmlúv zo strany fakúlt a objasnila problematiku uzatvárania 

zmlúv o dielo a licenčných zmlúv k záverečným prácam.  

Ako zodpovedná osoba univerzity v oblasti ochrany osobných údajov zhrnula postup 

implementácie nariadenia GDPR v podmienkach univerzity. S účinnosťou od 16. mája 2018 

bola zriaďovacou listinou zriadená Komisia TU v Trnave pre ochranu osobných údajov ako 

poradný orgán rektora v oblasti zabezpečovania ochrany osobných údajov. JUDr. Krajčovičová 

zdôraznila, že uznesenia navrhnuté komisiou a schválené rektorom univerzity sú po zverejnení  

na webovom sídle TU záväzné pre všetkých zamestnancov, a preto požiadala o plnenie 
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povinností a opatrení vedúcich k súladu s platnou legislatívou. Následne informovala 

o podstatných náležitostiach implementácie GDPR a o usmerneniach zodpovednej osoby 

týkajúce sa oblasti zmlúv, práce s počítačmi a zaobchádzaním s osobnými údajmi.  

Z pozície zodpovednej osoby riešila v roku 2018 jeden podnet dotknutej osoby 

v súvislosti s porušením ochrany osobných údajov. Za týmto účelom bola zvolaná komisia, 

ktorá sa zaoberala posúdením tohto podnetu a pristúpila k postupu riešenia, ktorého výsledkom 

boli prijaté patričné opatrenia.   

V závere právnička TU oboznámila prítomných s aktivitami plánovanými v roku 2019, 

pričom zdôraznila opätovnú realizáciu preškolenia zamestnancov TU v oblasti GDPR, prípravu 

stretnutia Klubu univerzitných právnikov Slovenska v spolupráci s právnikom UCM 

a v neposlednej rade novelizáciu bezpečnostnej dokumentácie.  

 

 

Univerzitné pastoračné centrum sv. Stanislava Kostku v Trnave 

S pôsobením univerzitného pastoračného centra (ďalej len „UPeCe“) oboznámil 

prítomných správca UPeCe Adrián Čontofalský SJ; 

V úvode priblížil históriu UPeCe od jeho počiatku až po súčasnosť a ozrejmil podstatu 

fungovania a činnosti UPeCe, ktorá spočíva v snahe vnášať duchovnú kultúru do života 

akademickej obce a formovanie spoločenstva veriacich zo študentov a ostatných 

pedagogických aj nepedagogických zamestnancov vysokých škôl, pôsobiacich v Trnave.; 

Prostredníctvom prezentácie ilustroval členom KR TU harmonogram činnosti a aktivít 

UPeCe, ktorý je neustále aktualizovaný a dostupný na webovom sídle UPeCe. Následne 

priblížil jednotlivé činnosti, ktorým sa UPeCe venuje, pričom tieto činnosti rozdelil do 4 

základných oblastí – duchovné stretnutia, aktivity, ktorým sa venujú, akcie organizované 

UPeCe a ostatné činnosti, pričom uvedené činnosti ilustroval prostredníctvom 

fotodokumentácie.  

 

 

Technicko-investičný úsek TU 

O výsledkoch činnosti technicko-investičného úseku informoval prítomných vedúci 

tohto úseku, Ing. Ľubomír Krišica, ktorý na úvod svojho vystúpenia oboznámil členov KR TU 

s organizačnou štruktúrou, činnosťami vykonávanými technicko-investičným úsekom, ako aj o 

personálnych zmenách v rámci úseku.  

Následne objasnil zdroje získavania finančných prostriedkov na investičné akcie 

univerzity (kapitálové výdavky ministerstva školstva, vlastné zdroje univerzity, prostriedky 

EÚ) ako aj ich následné čerpanie.  

Hlavnou investičnou akciou TU v minulom kalendárnom roku bola Rekonštrukcia 

budovy Adalbertinum. Z vecného hľadiska a z hľadiska množstva finančných prostriedkov bola 

plánovaná rekonštrukcia rozdelená na 2. časti: 1.časť “Rekonštrukcia budovy Adalbertinum– 

riešenie havarijného stavu strechy“, 2.časť „Rekonštrukcia budovy Adalbertinum – ostatné 

stavebné objekty“. Predpokladaná cena na realizáciu 1.časti rekonštrukcie bola kontrolným 

rozpočtom projektanta stanovená suma 670 000 € bez DPH. Ing. Krišica v tejto súvislosti 

vysvetlil, že TU má na túto časť rekonštrukcie alokované finančné prostriedky v objeme 

300 000 € z ministerstva školstva a 500 000 € z vlastných zdrojov. Ďalej podrobne informoval 

o realizovaných prácach na budove zabezpečených v súvislosti s riešením stavebného 

povolenia. V tomto čase je 1.časť tejto investičnej akcie v štádiu prípravy súťažných 

podkladov, vrátane návrhu zmluvy o dielo a pripravuje sa zverejnenie súťaže. Úmyslom TU je 

začať stavebné práce po ukončení zimného semestra a ukončiť ich v roku 2019. Skutočný 

termín ukončenia prác, ich finančná náročnosť a ostatné záležitosti (odovzdanie staveniska, 

postupné preberanie stavby a pod.) budú známe po ukončení verejnej súťaže resp. po realizácii 

prác. 

Ďalšou investičnou akciou TU, ktorou sa zaoberajú zamestnanci technického úseku je 

riešenie rekonštrukcie budovy bývalého kina Sloboda, ktorú má TU vo vlastníctve od roku 

2001. Od začiatku vlastníctva je táto budovy spojená s problémami rôzneho druhu, ktoré Ing. 
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Krišica detailne vysvetlil a následne poskytol prehľad činností a prác v priebehu predošlých 

rokov. V marci minulého roka boli na objekte bývalého Kina Sloboda vykonané 

zabezpečovacie práce, neskôr koncom roka 2018 resp. január 2019 bola zabezpečená „Štúdia 

uskutočniteľnosti“ pre túto budovu, ktorá by mala byť podkladom pre rozhodnutie o jej 

aktuálnom využití -  do úvahy sa bralo využitie priestorov pre UK TU alebo ako univerzitná 

aula. Dotačnou zmluvou obdržala TU v r. 2017 z ministerstva školstva finančné prostriedky 

v objeme 130 000 € na rekonštrukciu tohto objektu. Ide však o účelovú dotáciu, preto 

v súvislosti s realizovanou štúdiou uskutočniteľnosti vyzval k skorému rozhodnutiu o účele 

využitia nehnuteľnosti, aby sa tak mohlo zabezpečiť čerpanie pridelených prostriedkov.  

 Na záver svojho vystúpenia Ing. Krišica prostredníctvom fotodokumentácie ilustroval 

počiatočný i aktuálny stav oboch nehnuteľností a zároveň dal do pozornosti činnosti v rámci 

investičnej výstavby, na ktoré je potrebné upriamiť pozornosť.   

 

 

Študentská rada TU 

Činnosť a pôsobenie Študentskej rady TU na rokovaní predstavila jej predsedníčka, Bc. 

Ivana Trokšiarová, študentka Právnickej fakulty TU.  

 V úvode oboznámila prítomných o fungujúcich kluboch kreovaných v rámci 

študentskej rady, medzi ktoré patrí bežecký, debatný, literárny a filmový klub, v procese 

príprave je aktuálne volejbalový klub študentov TU.  

Členovia Študentskej rady TU aktívne reprezentovali TU na všetkých veľtrhoch 

vzdelávania a v priebehu roka sa podieľali na organizovaní viacerých aktivít pre študentov 

a zamestnancov TU  - tradične organizovali podujatie Káva za názor, podujatie „Zaspeakuj si“, 

na ktorom ponúkli študentom možnosť komunikovať v anglickom jazyku, zorganizovali 

turistické podujatie Výlet študentov TRUNI, v máji sa konal Majáles TU a taktiež sa študenti 

zapojili do Európskeho týždňa mobility 2018.  

V druhej polovici roka si pripomenuli výročie vzniku Československej republiky, 

podieľali sa na organizácii Beánií Trnavských univerzít a v závere roka usporiadali  Mikulášsky 

večierok v priestoroch átria vo vestibule TU. Začiatkom januára 2019 sa študenti TU zúčastnili 

natáčania vedomostného programu „Čo ja viem“.  

 V závere vystúpenia Bc. Trokšiarová informovala o plánovaných aktivitách v novom 

kalendárnom roku, ktoré zahŕňajú prípravu Kávy za názor, oslavy Dňa zeme, v štádiu príprav 

je Festival trnavských univerzít, Majáles a mnohé iné.  

 

 
Oblasť marketingovej a mediálnej stratégie TU 

Rozvoj v oblasti marketingovej a mediálnej stratégie v uplynulom kalendárnom roku 

prítomným priblížil vedúci oddelenia pre marketing a PR, Dr. theol. Jozef Žuffa.  

Prostredníctvom spracovanej prezentácie dr. Žuffa informoval o výsledku monitornigu 

médií za rok 2018, ktorého výsledkom bol mierny nárast frekvencie výskytu univerzity v 

médiách v porovnaní s rokom 2017.  

V rámci pôsobnosti sociálnych sietí dosahuje najvýraznejší vplyv Facebook, ktorého 

dosah predstavuje 99 % preklikov na web univerzity zo všetkých ostatných sociálnych médií, 

ktoré univerzita využíva za účelom propagácie.   

V súčasnosti sa kladie dôraz prioritne na uchádzačov o štúdium na univerzite, preto 

oddelenie počas roka pracovalo na zatraktívňovaní časti webovej stránky 

http://www.truni.sk/uchadzac, v ktorej sa nachádzajú základné informácie o univerzite a priame 

odkazy s preklikom na fakultné študijné programy. Prostredníctvom sociálnych médií je na  

reklamách nastavená prekliková stránka na truni.sk/uchadzac, aby nový návštevník získal prvú 

informáciu o benefitoch a ukazovateľoch univerzity.  

Do popredia sa dostáva aktuálny trend redukovania obsahu a skracovania aktívneho 

času na stránkach, ktorý prináša potrebu formulovať správy o dianí na univerzite a fakultách čo 

najkratšou a jednoduchou formou za účelom získania pozornosti verejnosti, preto sa práve 

týmto smerom uberá práca oddelenia.  

http://www.truni.sk/uchadzac
http://truni.sk/uchadzac
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Na záver dr. Žuffa informoval, že počas prvého polroka roku 2019 bude oddelenie 

naďalej pracovať na vytváraní nových reklamných spotov pre získanie uchádzačov o štúdium 

a naďalej propagovať štúdium na univerzite prostredníctvom platenej reklamy. 

 

 
 

 

Na záver rokovania rektor univerzity poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil. 

 

 

 

 

 

Schválil: prof. doc. JUDr. Marek Šmid, PhD. 

       rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Lívia Jánošková 

 

 

 

V Považskej Bystrici, 29. 1. 2019 
 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


